
PREDLOG 
 
ZAPISNIK 8. SEJE  
Sveta Meste občine Velenje 
Seja je potekala v sejni dvorani Mestne občine Velenje, dne 14. 11. 2023, s pričetkom ob 8.00 in zaključkom ob 
10.50. 
 
Sejo je vodil župan Peter DERMOL. 
 
Župan Peter DERMOL je v imenu celotnega Sveta MOV in uprave izrekel čestitke svetnicama Darinki 
VRABIČ ter Tjaši ODERLAP ob njunem osebnem prazniku. 
 
Župan Peter DERMOL je ugotovil, da je od skupnega števila 33 članov sveta prisotnih 31 članov in je svet 
sklepčen.  
 
Opravičila se je naslednja članica sveta: Darinka MRAVLJAK. 
 
 
Člani sveta so za 8. sejo Sveta Mestne občine Velenje prejeli naslednje gradivo: 
- Glasilo št. 8 
- Prilogi 1 in 2 
- Predlog dnevnega reda s poročevalci, kazalom in opombami 
- 3 predloge za razširitev dnevnega reda 8. seje Sveta MOV 
- Predlog Sklepa o uvrstitvi projektov za odpravo škode – naravne nesreče 4. 8. 2023 v Načrt razvojnih 
programov Mestne občine Velenje za obdobje 2023-2026 
- Predlog Sklepa o imenovanju članov v Svet javnega zavoda Rdeča dvorana Športno rekreacijski zavod 
- Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu Komisije za mladinska vprašanja 
- Predlog Sklepa o imenovanju člana v Komisijo za mladinska vprašanja 
- Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju članstva v Nadzornem odboru Mestne občine Velenje 
- Predlog Sklepa o imenovanju člana v Nadzorni odbor Mestne občine Velenje 
- Predlog Mnenja o kandidatu za ravnatelja Šole za strojništvo, geotehniko in okolje Šolskega centra Velenje 
- Zapisnik Odbora za gospodarske javne službe 
- Zapisnik Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin 
- Zapisnik Komisije za statutarno-pravna vprašanja 
- Zapisnik Odbora za negospodarske javne službe 
- Zapisnik Odbora za gospodarstvo 
- Zapisnik Odbora za okolje in prostor 
- Zapisnik seje Nadzornega odbora 
 
 
Za 8. sejo je bil predlagan naslednji DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 7. seje Sveta Mestne občine Velenje 
2. Vprašanja članov sveta in odgovori župana ter občinske uprave 
3. Predlog Sklepa o imenovanju članov v Svet javnega zavoda Rdeča dvorana Športno rekreacijski zavod 
4. Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu Komisije za mladinska vprašanja 
5. Predlog Sklepa o imenovanju člana v Komisijo za mladinska vprašanja 
6. Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju članstva v Nadzornem odboru Mestne občine Velenje 
7. Predlog Sklepa o imenovanju člana v Nadzorni odbor Mestne občine Velenje 
8. Predlog Sklepa o manjši notranji igralni površini na otroka v Vrtcu Velenje za šolska leta 2023/2024, 

2024/2025, 2025/2026, 2026/2027 in 2027/2028 
9. Predlog Sklepa o tehnični posodobitvi Občinskega prostorskega načrta Mestne občine Velenje 
10. Osnutek Odloka o proračunu Mestne občine Velenje za leto 2024 
11. Osnutek Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje VE1/057 – Stara vas 

(OPPN_03) 
 
 
Župan Peter DERMOL je predlagal, da se dnevni red razširi tako, da se na: 
- 3. točko uvrsti Predstavitev aktivnosti Misije 100 podnebno nevtralnih in pametnih mest ter Zelenega 
lista 2024 



- 4. točko uvrsti Predlog Sklepa o uvrstitvi projektov za odpravo škode – naravne nesreče 4. 8. 2023 v 
Načrt razvojnih programov Mestne občine Velenje za obdobje 2023-2026 
- 5. točko uvrsti Predlog Mnenja o kandidatu za ravnatelja Šole za strojništvo, geotehniko in okolje 
Šolskega centra Velenje 
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da gre pri 1. predlogu razširitve za predstavitev dveh aktivnosti, s katerimi je 
MOV tudi uradno začela v letošnjem letu. Zdelo se jim je smiselno, da svetnicam in svetnikom tudi predstavijo 
te aktivnosti, da bodo podrobneje seznanjeni s tem.  
 
Prisotnih je bilo 31 članov sveta. 
1. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu, da se dnevni red razširi tako, da se na 3. točko uvrsti 
Predstavitev aktivnosti Misije 100 podnebno nevtralnih in pametnih mest ter Zelenega lista 2024. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
Prisotnih je bilo 31 članov sveta. 
2. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu, da se dnevni red razširi tako, da se na 4. točko uvrsti 
Predlog Sklepa o uvrstitvi projektov za odpravo škode – naravne nesreče 4. 8. 2023 v Načrt razvojnih 
programov Mestne občine Velenje za obdobje 2023-2026. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
Prisotnih je bilo 32 članov sveta. 
3. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu, da se dnevni red razširi tako, da se na 5. točko uvrsti 
Predlog Mnenja o kandidatu za ravnatelja Šole za strojništvo, geotehniko in okolje Šolskega centra Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
Prisotnih je bilo 32 članov sveta. 
4. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu sklepa, ki se je glasil: 8. seja Sveta Mestne občine Velenje 
bo potekala po naslednjem DNEVNEM REDU: 
1. Potrditev zapisnika 7. seje Sveta Mestne občine Velenje 
2. Vprašanja članov sveta in odgovori župana ter občinske uprave 
3. Predstavitev aktivnosti Misije 100 podnebno nevtralnih in pametnih mest ter Zelenega lista 2024 
4. Predlog Sklepa o uvrstitvi projektov za odpravo škode – naravne nesreče 4. 8. 2023 v NRP Mestne občine 

Velenje za obdobje 2023-2026 
5. Predlog Mnenja o kandidatu za ravnatelja Šole za strojništvo, geotehniko in okolje Šolskega centra Velenje 
6. Predlog Sklepa o imenovanju članov v Svet javnega zavoda Rdeča dvorana Športno rekreacijski zavod 
7. Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu Komisije za mladinska vprašanja 
8. Predlog Sklepa o imenovanju člana v Komisijo za mladinska vprašanja 
9. Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju članstva v Nadzornem odboru Mestne občine Velenje 
10. Predlog Sklepa o imenovanju člana v Nadzorni odbor Mestne občine Velenje 
11. Predlog Sklepa o manjši notranji igralni površini na otroka v Vrtcu Velenje za šolska leta 2023/2024, 

2024/2025, 2025/2026, 2026/2027 in 2027/2028 
12. Predlog Sklepa o tehnični posodobitvi Občinskega prostorskega načrta Mestne občine Velenje 



13. Osnutek Odloka o proračunu Mestne občine Velenje za leto 2024 
14. Osnutek Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje VE1/057 – Stara vas 

(OPPN_03) 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Potrditev zapisnika 7. seje Sveta Mestne občine Velenje 

 
Prisotnih je bilo 32 članov sveta. 
5. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu sklepa, ki se je glasil: Potrdi se zapisnik 7. seje Sveta 
Mestne občine Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 

 
K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Vprašanja članov sveta in odgovori župana ter občinske uprave 
 

Član sveta Ivan PLANINC: Dejal je, da je bilo v letošnjem letu urejenih kar nekaj avtobusnih postajališč, ki so 
dobila sodoben steklen nadstrešek. Nekaj kilometrov iz Velenja pa je avtobusno postajališče v Paki, kjer ni 
urejenega nadstreška. Prav bi bilo, da bi se nadstrešek uredil tudi v Paki pri Velenju, saj postajališče 
uporabljajo predvsem starejši in dijaki. Postavil je vprašanje, kdaj in kako oziroma če se bo uredil nadstrešek.   
 
Odgovor Antona BRODNIKA: Dejal je, da so v letošnjem letu predvidena še 3 postajališča, vsa pa so ob 
državni cesti. Za 2 postajališči so že dobili soglasje in imajo podpisano pogodbo z izvajalcem, to tretje 
postajališče, o katerem je bilo govora, pa je problematično, ker je zadaj kamenje in obstaja nevarnost, da bi 
lahko postajališče poškodovalo, zato si je država tukaj vzela nekoliko več časa, v naslednjem tednu pa jih 
vabijo na razgovor, da bodo tudi za to postajališče dobili soglasje. Paka bo torej v letošnjem letu zagotovo 
dobila 2 postajališči, za tretje pa je treba počakati na soglasje, pričakuje pa, da ne bo nekih večjih težav in da 
bodo tudi to tretje postajališče postavili še v letošnjem letu.  
 
 
Član sveta Simon DOBAJ: Dejal je, da so na 5. seji Sveta MOV obravnavali Osnutek Odloka o Občinskem 
podrobnem prostorskem načrtu (OPPN) za območje razširitve kamnoloma Paka pri Velenju. Svet MOV je po 
obravnavi Osnutka Odloka o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu (OPPN) za območje razširitve 
kamnoloma Paka pri Velenju in glede na podane pripombe na osnutek odloka sprejel sklep, da mora biti pred 
uvrstitvijo predloga odloka na dnevni red seje Sveta MOV podpisan sporazum med koncesionarjem, torej 
gospodarsko družbo RGP, in prizadetimi krajani ob meji pridobivalnega prostora ter KS Paka pri Velenju. V 2. 
členu omenjenega sklepa se je dodalo, da mora biti o sprejetih sporazumih obveščena MOV. Postavil je 
vprašanje, kako daleč so postopki in zadeve povezane z razširitvijo kamnoloma Paka pri Velenju ter kako je z 
obljubami krajanom Pake v primeru razširitve kamnoloma, kot je bilo dogovorjeno na 5. seji MOV. 
 
Odgovor mag. Branke GRADIŠNIK:  Sporazum med RGPjem in KS Paka pri Velenju je v glavnini usklajen, 
doreči morajo le še nekaj detajlov. Pri 4 sklopih nepremičnin, ki pa so v lasti fizičnih oseb, pa gre za 
individualne pogovore lastnikov zemljišč z RGPjem. Po njihovih informacijah so začetni pogovori že stekli, 
konkretno pa še ni prišlo do sklenitve pogodb med njimi. V maju je bil, kot je bilo rečeno, sprejet sklep v Svetu 
MOV, da bo predložitev OPPNja v obravnavo možna šele po predhodnem podpisu sporazuma med RGPjem in 
prizadetimi karajni ob meji ter KS Paka.  
 



Članica sveta Veronika JUVAN: Izpostavila je slabo urejena in slabo vzdrževana parkirišča ob blokih na 
Jenkovi 9 in 11 ter na Prešernovi pred »indijanci«. Talne oznake so slabo vidne, poškodovana je asfaltna 
prevleka, vejevje že več mesecev ni počiščeno itd. Stanovalci so pričakovali, da se bo parkirišče uredilo, ko se 
bo zaključila energetska sanacija blokov. Postavila je vprašanje, kdaj se lahko pričakuje sanacija teh parkirišč. 
Stanovalci imajo željo tudi po modri coni, vendar šele takrat, ko bo parkirišče zgledno urejeno.  
 
Odgovor Antona BRODNIKA: Odgovoril je, da je parkirišče v lasti Premogovnika Velenje, zelenice pa so v 
lasti MOV. S PVjem ter upravnikom Habit imajo dogovor, da bodo te največje luknje in poškodbe uredili še 
pred letošnjo zimo. Sam je videl, da so te večje luknje že zakrpali, je pa seveda treba generalno to parkirišče 
urediti skupaj z lastnikom in Habitom. Dogovorili so se, da je ta rešitev sedaj začasna za to zimsko obdobje, po 
zimskem obdobju pa se dobijo, saj je potrebno sanirati tudi določen del meteorne kanalizacije ter določene 
prekope in preboje toplotne energetike, pa tudi vodovod. Pri sanaciji bodo torej verjetno skupaj nastopili. 
Rečeno je bilo tudi, da naj bi stanovalci želeli modro cono. Te želje v preteklosti niso imeli. Seveda pa občina v 
to ne bo šla, dokler se tam parkirišča ne uredijo, saj ko se uvedejo modre cone, je potem odgovornost za 
vzdrževanje na MOV, tako glede zimskega kot letnega vzdrževanja. Tukaj morajo torej delati z roko v roki. 
Upa, da bodo to v najkrajšem možnem času tudi rešili.  
 
Članica sveta Veronika JUVAN je dejala, da je preslišala, kdaj naj bi se to uredilo.  
 
 
Član sveta Matjaž CESAR: Dejal je, da v Velenju in celotni Šaleški dolini z okolico namenjamo veliko 
pozornosti energetiki, ker so naši predhodniki že pred desetletji spoznali, da je le lastna energija tista, na 
katere ceno lahko v našem okolju vplivamo pozitivno in za končnega uporabnika v Republiki Sloveniji ni 
predraga. Porabniki električne in toplotne energije v Šaleški dolini smo v zadnjih letih pripravljeni plačevati tudi 
t.i. CO2 kupone, ker se zavedamo, da je prehod na čisto ali zeleno električno energijo potreben. CO2 kuponi 
naj bi zagotavljali nadaljnja vlaganja v energetsko prenovo ali posodobitve v smislu prehoda na čistejšo 
energetiko. Primerne cene električne energije, vključno z nakupi CO2 kuponov skupaj, naj bi zagotavljale, da 
ne bomo čutili energetske revščine in bo cena električne energije, kljub prehodu v čisto ali zeleno družbo, 
ostala sprejemljiva za porabnike le-te. Prehod vsekakor da, a ne za vsako ceno.  
V času industrijske rasti Slovenije smo v Velenju in Šaleški dolini s pridobivanjem premoga in električne 
energije odgovorno sodelovali in prispevali velik delež gospodarski rasti in stabilnosti države. To počnemo tudi 
sedaj, vendar pa smo v preteklosti to izredno drago plačali z zdravjem prebivalcev in degradiranim okoljem 
Šaleške doline. Sedaj je prišel čas, ko morajo odgovorni v RS sprejeti vse potrebne ukrepe za t.i. pravični 
prehod v čisto in zeleno družbo, zato prebivalci Velenja in Šaleške doline z okolico podpiramo prehod v 
nizkoogljično družbo, upravičeno pa pričakujemo, da bosta v ta namen z veliko odgovornostjo pristojnih 
pripravljena dva zakona, ki bosta naši lokalni skupnosti zagotovila dostojno prihodnost. Kot svetnik Sveta MOV 
je zato v mesecu novembru 2023 dolžan postaviti vsaj dve vprašanji: 
1) Kako daleč je pripravljen primeren predlog Zakona o prestrukturiranju Savinjsko-šaleške (SAŠA) regije? 
2) Kako daleč je pripravljen primeren predlog Zakona o zapiranju Premogovnika Velenje? 
Niso nam več dovolj napovedi, da zakona bosta sprejeta, ko bosta, če bosta, saj gre za nas in prihodnost 
naših otrok. Pomembno nam je, da se pri sprejemanju obeh zakonov za SAŠA regijo in Premogovnik Velenje 
ne zgodijo napake, ki so se zgodile pri zapiranju rudnikov drugod po Sloveniji in se z njima prepreči 
prekupčevanje z zemljišči gospodarskih družb, ki trenutno upravljajo z njimi. Tu gre predvsem za zemljišča, ki 
so strateško pomembna za Mestno občino Velenje. Zelo pomembno je tudi, da sta oba omenjena zakona 
sprejeta istočasno.  
 
Odgovor dr. Franca ŽERDINA: Dejal je, da se žal glede osnutka zakona o zapiranju Premogovnika Velenje ni 
zgodilo nič produktivnega. Večina članov delovne skupine še vedno nima niti sklepa o imenovanju v delovno 
skupino s strani ministrstva. Delovna skupina še vedno ni seznanjena s pravno podlago za zakon, pa bi morali 
vedeti, zakaj je potrebno PV izključiti iz odkopavanja premoga predčasno in odkopavanje trajno zaustaviti. 
Ministrstvo za naravne vire je za podlago vzelo zakon o zapiranju Rudnika Trbovlje-Hrastnik, ki pa je slab. 
Člani delovne skupine tega zakona ne predlagajo kot podlago, ali pa vsaj zahtevajo, da se delovna skupina 
predhodno v celoti seznani s problemi, ki jih ta zakon prinaša Zasavski regiji. Tako bi lahko pri pripravi našega 
zakona odpravili mnoge anomalije. Zakon bi sicer moral biti v proceduri sprejemanja letos v decembru. Doslej 
pa ni usklajen niti en člen zakona in občutek ima, da je še vedno zelo velik problem poleg pravne osnove tudi 
opredelitev letnice prenehanja odkopavanja premoga. Očitno je tukaj še vedno veliko vprašanj. Pred slabim 
mesecem so na sestanku v Velenju predlagano letnico 2033 ponovno preverjali, tako direktor Elesa kot župan 
MOV ter župan Občine Šoštanj, pa tudi direktorja TEŠa in PVja. Skupaj so ugotovili, da je letnica 2033 prava in 
da vsi skupaj za to letnico stojijo. Nekaj dni za tem pa je direktor Elesa za časopis Finance ter na posvetu v 
Portorožu dejal, da je prepričan, da bodo TEŠ ugasnili prej kot leta 2033. Zaradi neizdelanih strateških 



energetskih dokumentov na nivoju države tavajo v temi vsi člani komisije, ministrstva nimajo usmeritev, nimajo 
znanja, zato je z njimi težko delati in na nobenem sestanku ne naredijo niti enega koraka naprej. Vodstvo in 
Svet MOV je zaprosil, da omenjeno problematiko obravnavajo na naslednji seji in dobro bi bilo, da dorečejo 
usmeritve, ki naj jih na komisiji zastopajo. Teža bo še večja, če bo o tem razpravljal in odločal Svet MOV.  
 
Odgovor župana Petra DERMOLA: Dejal je, da so bili tudi župani s strani ministrstev pozvani pred približno 
mesecem dni na sestanek, kjer je tudi osebno zavzel stališče glede stanja teh zakonov. Jasno je povedal, da 
sindikati dosedanjim razpravam in pogovorom na temo priprave zakonov niso naklonjeni. Ker lokalna skupnost 
aktivno ni vključena v sam zakon in so imeli možnost podati osebo, to je dr. Franc Žerdin, je tudi apeliral, da so 
pa pripravljeni biti neke vrste mediator, v kolikor prihaja do razhajanj bodisi med predstavnikom, ki zastopa 
MOV, bodisi med sindikatom in da se torej skupaj vsedejo in lokalna skupnost tu nastopi kot mediator in skuša 
poiskati neke kompromise. To je bilo pozitivno sprejeto. Dogovorili so se tudi, da v Velenju v novembru skličejo 
delovni sestanek in skušajo zbližati neka stališča, je pa stališča težko oblikovati, če nisi aktiven pri pripravi 
samega zakona. Nič kaj drugače ni glede zakona o prestrukturiranju. Pred več kot letom dni so poslali njihova 
izhodišča za pripravo zakona in do danes se ni kaj dosti premaknilo, zato sprejema predlog, ki ga je dal dr. 
Žerdin, da bi razpravo o aktivnosti glede priprave zakonov uvrstili na eno izmed prihodnjih sej in bi povabili tudi 
ključne akterje na državni ravni in seveda da poskušajo v Svetu MOV oblikovati neko mnenje.  
 
 
Članica sveta mag. Alenka GORTAN: Dejala je, da je občanka nanjo naslovila vprašanje glede čakalne vrste 
za varovana stanovanja. Velenje je starejšim prijazno mesto. Na Jenkovi cesti je 15 najemnih oskrbovanih 
stanovanj, 7 enosobnih stanovanj in 8 garsonjer. Na Žarovi cesti pa 12 stanovanj za starejše od 65 let, kar je 
odlično, verjetno pa za potrebe starajočega se prebivalstva še vedno premalo, pa če bi jih bilo še sto. Postavila 
je vprašanje, ali se razpis pripravi vedno, ko se stanovanje izprazni, ter ali se po končanem razpisu čakalni 
seznam izniči ali ostane do naslednjega razpisa in se samo dopolnjuje. Zanima jo tudi, ali je seznam čakajočih 
javnega značaja in transparenten in ali je torej mogoč vpogled, na katerem mestu je čakajoči.  
 
Odgovor Alenke REDNJAK: Svet MOV je 9. 4. 2019 sprejel Pravilnik o oddaji oskrbovanih stanovanj v najem. 
V tem pravilniku so navedeni vsi pogoji. Na podlagi tega pravilnika pa tudi pripravijo razpis, ko zgradijo nova 
stanovanja. V pravilniku je opredeljeno tudi, kako se ravna z vrstnim redom. Osnovni pogoji za najem 
oskrbovanega stanovanja je, da so prosilci starejši od 65 let, da imajo na dan objave razpisa stalno 
prebivališče na območju MOV, da so državljani RS in da so sposobni ob organizirani pomoči samostojno bivati 
in torej ne potrebujejo popolnega institucionalnega bivanja. Dosegati morajo tudi dohodkovni cenzus ter 
izpolnjevati pogoj, da jim ni bila odpovedana pogodba za neprofitno stanovanje in da imajo do prejšnjega 
lastnika stanovanja poravnane vse obveznosti iz naslova najemnine. Dejala je, da se po končanem razpisu 
čakalni seznam izniči. Prednostna lista velja do naselitve vseh stanovanj v objektu. Za vsako novogradnjo 
naredijo nov razpis. Potem se izniči in se naredi seznam vseh interesentov za najem oskrbovanega 
stanovanja. Izmed teh interesentov se ob morebitni izpraznitvi obstoječih oskrbovanih stanovanj določi po 
pravilniku najbolj upravičenega čakajočega in se mu ponudi izpraznjeno stanovanje. Dejala je, da jim vseskozi 
pošiljajo prošnje, ki jih beležijo. Ko se izprazne stanovanje, pa pogledajo pravila po pravilniku in jih razvrstijo in 
kličejo po vrsti. Seznam čakajočih ni javno objavljen, obstaja pa razpredelnica čakajočih, ki jo imajo v uradu, z 
osnovnimi osebnimi podatki. Vsak čakajoči lahko izve, kakšne podatke vodijo o njem. Dokler pa so vsa 
stanovanja zasedena, je seznam brez vrstnega reda, ko pa se kakšno stanovanje izprazni, pa se po kriterijih 
pravilnika razvrsti vse prijavljene do tistega dneva. 
 
 
 

 
 
 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predstavitev aktivnosti Misije 100 podnebno nevtralnih in pametnih mest ter Zelenega lista 2024 

 
Aktivnosti sta predstavili Karla SITAR in Julija ŠUMIČ. 
 
Svetnice in svetniki so se seznanili z aktivnostmi.  

 
 
 
 



K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o uvrstitvi projektov za odpravo škode – naravne nesreče 4. 8. 2023 v Načrt razvojnih 

programov Mestne občine Velenje za obdobje 2023-2026 
 

Obrazložitev predloga je podal Anton BRODNIK.  
 
Članica sveta Brigita TRETJAK je dejala, da pozdravlja vse aktivnosti za odpravo škode, jo pa zelo skrbi 
glede plazov, ki niso zabeleženi in so v privatni lasti. Gre za gozdne vlake, obnovo gozdnih cest, ki niso 
javnega značaja. Zanima jo, ali bo to sedaj ostalo na bremenih lastnikov. Gre za gozdove, ki so nedostopni, 
odrezani, stroški glede plazov pa so veliki, vse to pa zaenkrat ostaja breme fizičnih oseb, saj tudi Zavod za 
gozdove Slovenije ne zagotavlja zaenkrat nobene finančne pomoči. Prosila je, da bi se dodale tudi te stvari, če 
je kakšna možnost.  
 
Anton BRODNIK je dejal, da je opozorilo na mestu. Oni so to tudi dobili evidentirano, vendar te evidence je 
delal Zavod za gozdove Slovenije. Vse, kar se je dogajalo v gozdovih, so oni evidentirali in pričakujejo, da 
bodo oni tudi pomagali pri teh sanacijah. Nimajo pa zaenkrat kakih navodil, da naj bi občine zagotavljale 
kakšna finančna sredstva, če pa bodo s sprejetim zakonom pridobili finančna sredstva za ta namen, pa jih 
bodo z veseljem vračali med te občane. Prav pa je, da se obrnejo na Zavod za gozdove Slovenije, kjer jim 
bodo dali natančna navodila, kako je s tem.  
 
Prisotnih je bilo 32 članov sveta. 
6. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o uvrstitvi projektov za odpravo škode – naravne 
nesreče 4. 8. 2023 v Načrt razvojnih programov Mestne občine Velenje za obdobje 2023-2026. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Mnenja o kandidatu za ravnatelja Šole za strojništvo, geotehniko in okolje Šolskega centra 

Velenje 
 

Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ.  
 
Prisotnih je bilo 32 članov sveta. 
7. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Mnenja o kandidatu za ravnatelja Šole za strojništvo, 
geotehniko in okolje Šolskega centra Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o imenovanju članov v Svet javnega zavoda Rdeča dvorana Športno rekreacijski zavod 

 
Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ.  

 
Prisotnih je bilo 32 članov sveta. 
8. SKLEP 
Predlog 



Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o imenovanju članov v Svet javnega zavoda Rdeča 
dvorana Športno rekreacijski zavod. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu Komisije za mladinska vprašanja 

 
Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ.  
 
Prisotnih je bilo 32 članov sveta. 
9. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu 
Komisije za mladinska vprašanja. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 
 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o imenovanju člana v Komisijo za mladinska vprašanja 

 
Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ.  
 
Prisotnih je bilo 32 članov sveta. 
10. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o imenovanju člana v Komisijo za mladinska 
vprašanja. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
  
 
 
 
 
 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju članstva v Nadzornem odboru Mestne občine Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ.  
 
Prisotnih je bilo 32 članov sveta. 
11. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Ugotovitvenega sklepa o prenehanju članstva v 
Nadzornem odboru Mestne občine Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  



Predlog je bil sprejet. 
 

 
 
 
 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o imenovanju člana v Nadzorni odbor Mestne občine Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ.  
 
Prisotnih je bilo 32 članov sveta. 
12. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o imenovanju člana v Nadzorni odbor Mestne 
občine Velenje. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

 
K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Sklepa o manjši notranji igralni površini na otroka v Vrtcu Velenje za šolska leta 2023/2024, 
2024/2025, 2025/2026, 2026/2027 in 2027/2028 

 
Obrazložitev predloga je podal Marko PRITRŽNIK.  
 
Članica sveta Petra BEVC je dejala, da v svetniški skupini Gibanja Svoboda menijo, da zmanjševanje 
notranjih igralnih površin, ki so še vedno v zakonskih okvirjih, vsekakor ne pomeni trajne rešitve, ampak je 
samo trenutno blaženje problemov. Zato podajajo pobudo, da je nujno takoj pristopiti k ovrednotenju sanacij in 
pa novogradenj vrtcev in predlagajo, da se izdela strateški načrt sanacije le-teh in da se ta predstavi svetnikom 
in svetnicam na eni izmed naslednjih sej, saj s tem, kar počnejo, le blažijo trenutne zadeve, ne iščejo pa trajnih 
rešitev. Resnično naj se takoj pristopi k temu, da ugotovijo, kakšno je stanje na terenu in kaj lahko tu trajno 
naredijo, da bodo otroci vendarle bivali v ustreznih prostorih.  
 
Članica sveta Aleksandra VASILJEVIĆ je dejala, da je Vrtec Velenje eden večjih vrtcev v Sloveniji. MOV je 
znana po tem, da vedno sprejme vse otroke v vrtec. Iz leta v leto pa večjega prirasta otrok pravzaprav ni, gre 
pa za začasen ukrep, ki pa je nujno potreben zato, da lahko sprejmejo vse otroke v vrtec. To jim pravilnik tudi 
omogoča. S tem igralna površina ne bo manjša od 2m2 in verjame, da bo to otrokom še vedno dovolj prostora, 
da izrazijo svojo kreativnost in razigranost. V svetniški skupini SD bodo ta predlog podprli.  
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da je Vrtec Velenje 2. največji vrtec v Sloveniji in lahko jim zagotovi, da takšni 
pogoji, kot so v Velenju, so malokje v Sloveniji. Tudi v naših vrtcih pa pride do kake situacije, kot je recimo 
tehnična okvara, ampak to še ne pomeni, da lahko posplošujemo in ne moremo na splošno govoriti, da naši 
otroci nimajo minimalnih pogojev. Če mu znajo to obrazložiti, je pripravljen takoj na to temo odpreti na seji 
točko in se lahko o tem pogovarjajo. Strošek iz naslova predšolske vzgoje je 7 milijonov EUR, da lahko vsi 
otroci vstopijo v vrtec in da imajo zagotovljeno varstvo. Zmanjšanje normativa ni v ničemer v nasprotju z 
zakonom. Lahko pa odkrito pove, o čem velikokrat teče razprava med župani, in sicer da bodo morali 
razmišljati o standardu, ki ga imamo v Sloveniji. Ta standard je socialno naravnan in je na res visokem nivoju, 
ampak ta standard tudi stane. Vsako leto se borijo z državo, da jim upraviči določene zakonske obveznosti in 
jih preko povprečnine povrne. Dokler bodo lahko zagotavljali otrokom vrtec, so lahko srečni, so pa seveda 
potrebe na predšolski vzgoji zelo velike. Strinja se z energetskimi sanacijami in nima nobene težave, da na eni 
izmed naslednjih sej predstavijo, kakšne so energetske ugotovitve strokovnjakov in kakšne bi bile povračilne 
dobe energetske sanacije. Nekaj mesecev nazaj so delali ocene in se ne bi niti en vrtec v 25 letih poplačal. 
Težava je v tem, da enostavno ne dobiš vlagatelja, če je več od 20, 25 let. Razmere na trgu so se tudi 
spremenile v zadnjih letih in mesecih, stroški naraščajo, zato bodo v naslednjih tednih pripravili novo 
kalkulacijo in bodo videli, če bodo dobili boljšo sliko. To potem tudi pomeni, da imajo izpolnjene pogoje, da 



lahko začnejo preko javno-zasebnega partnerstva sanirati predšolsko vzgojo. Če pa to ne bo uspešno, bodo 
iskali dodatna finančna sredstva, to pa so mehanizmi, ki sodijo tudi v sklop Misije 100 podnebno nevtralnih in 
pametnih mest ter Zelenega lista 2024, podobno je z GTF skladom. Skušali bodo torej v naslednji finančni 
perspektivi sredstva pripeljati v dolino tudi iz energetske sanacije. Dejal je, da se strinja z vsem, kar je 
povedala gospa Petra Bevc, ne strinja pa se s tem, da otroci nimajo minimalnih pogojev. V Velenju smo ravno 
po tem bili znani in prepričan je, da bo tudi v prihodnje tako, se pa strinja, da bo potrebno zgraditi kakšen nov 
vrtec. Izzivov jim ne manjka.  
  
Prisotnih je bilo 31 članov sveta. 
13. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o manjši notranji igralni površini na otroka v Vrtcu 
Velenje za šolska leta 2023/2024, 2024/2025, 2025/2026, 2026/2027 in 2027/2028. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o tehnični posodobitvi Občinskega prostorskega načrta Mestne občine Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podala mag. Branka GRADIŠNIK. 
 
Prisotnih je bilo 28 članov sveta. 
14. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o tehnični posodobitvi Občinskega prostorskega 
načrta Mestne občine Velenje. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Osnutek Odloka o proračunu Mestne občine Velenje za leto 2024 

 
Obrazložitev osnutka je podal župan Peter DERMOL. Dejal je, da so proračun pripravljali slaba 2 meseca. Ko 
so prvič sedli skupaj in ko so videli, koliko znašajo prihodki in odhodki za leto 2024, je bilo 34 milijonov več 
odhodkov kot zagotovljenih prihodkov. Kljub temu so uspeli pripraviti osnutek proračuna, ki je seveda razvojno 
in socialno naravnav, po drugi strani pa realen. S tem proračunom so začeli tudi s postopkom prestrukturiranja 
premogovne regije, v tej smeri namenjajo dobrih 13 milijonov EUR. Prihodki in prejemki so za 21% višji kot v 
preteklem letu, 70,1 milijona EUR, takšnega proračuna še nismo imeli in gre za nek zgodovinski mejnik. 
Skušali bodo opraviti res veliko dela, obveznosti in aktivnosti. Odhodkov in izdatkov je 16% več kot za leto 
2023 in znašajo slabih 71,2 milijona EUR. To pomeni, da bi imeli konec prihodnjega leta zmanjšanja sredstev 
na računih za 1,1 milijon EUR. Ker pa bo po ocenah, ki so jih naredili, stanje sredstev na računih zadnji dan 
preteklega obdobja približno 1,1 milijona EUR, bomo konec prihodnjega leta imeli na računu 64.500 EUR. 
Glede dohodnine oziroma povprečnine je dejal, da je bil v letošnjem letu tudi član pogajalske skupine za 
povprečnino, in sicer kot predsednik Združenja mestnih občin Slovenije. Povprečnina je bila tudi za leto 2024 
že dogovorjena v višini 700 EUR, kljub temu pa so v letošnjem letu odprli pogajanja, da se povprečnina za leto 
2024 dvigne. Izhodišče ministrstva je bilo, da bi se morala povprečnina znižati za 4% glede na leto 2023, 
njihovo izhodišče je bilo, da bi se morala povprečnina dvigniti za 14%, kar je približno 816 EUR na prebivalca, 
to pa so zagovarjali s tem, da se je zgodila inflacija od leta 2022, da je prišlo do plačnih napredovanj, plačnih 
sprostitev itd. Dejal je, da so se samo iz naslova inflacije in sprostitve plač od leta 2022 do 2024, ki je pred 
nami, v občinskem proračunu obveznosti povečale za 4,6 milijona EUR. Samo iz naslova plač so se 



obveznosti povečale za 2,2 milijona EUR. Na koncu je torej prišlo do dogovora, da bo povprečnina znašala 
725 EUR na prebivalca, vlada pa jim je prišla tudi naproti, da bi se naredil poseben žakelj finančnih sredstev, ki 
bo namenjen podfinanciranim občinam. Danes je namreč sistem financiranja takšen, da tudi če je povprečnina 
700 EUR, nekatere občine dobijo okoli 625 EUR, nekatere pa tudi čez 1000 EUR. V letu 2024 so torej 
upravičeni do dodatnih 20 milijonov EUR, ki si jih občine po nekem ključu med seboj razdelijo, z večjim 
poudarkom na tistih, ki so podfinancirane. V letu 2025 pa to predstavlja dodatnih 34 milijonov EUR. Ti dogovori 
za proračun pomenijo, da se je dohodnina na koncu dvignila za 532.600 EUR, dodatno pa bomo dobili 
370.000 EUR, sredstva za uravnoteženje razvitosti občin pa so se za prihodnje leto znižala iz 8% na 6%, kar 
pomeni, da bomo zmanjšali prihodek za 176.000 EUR. Dodatno bomo torej iz tega naslova dobili v letu 2024 
725.000 EUR, torej veliko manj od tistega, kar so povzročili inflacija in ukrepi države, ampak tako pač je in v 
teh okvirjih je bilo potrebno sestaviti proračun. Glede prihodkov je dejal, da je približno 50% davčnih prihodkov, 
torej 32 milijonov EUR, nedavčni prihodki so v višini 17,4%, kapitalski prihodki v višini 16,19%, pomembni so 
transferni prihodki, to pomeni prihodki s strani EU, in sicer v višini 16,4 milijona EUR, ter sredstva EU in države 
za t.i. mehkejše projekte v višini 150.000 EUR.  
Glede odhodkov je dejal, da preko 40% sredstev namenjajo za investicije, torej skoraj 29 milijonov EUR. Za 
plače in druge izdatke dajejo približno 13%, glede tekočih odhodkov in izdatkov pa dobrih 45%. Dejal je, da 
morajo seveda največ poudarka v prihodnjih letih dati na prestrukturiranje, gre za ogromna nepovratna 
sredstva, ki jih morajo kvalitetno počrpati. Zato tudi odločitev, da bodo v teh letih izvajali nekoliko manj t.i. 
mehkejših oziroma manjših projektov in bodo vse kadrovske moči in strokovno znanje usmerili v večje 
projekte. Prestrukturiranje morajo v tej finančni perspektivi počrpati oziroma zaključiti do nekje sredine leta 
2026. Še vedno pa nagovarjajo Evropsko komisijo in državo, da bi se ta rok podaljšal, saj gre za res zelo 
kratke roke. Industrijsko-tehnološki inkubator morajo zgraditi v 2 letih, potem prenova Stare elektrarne, PC 
Pesje, ukrepi na področju daljinskega ogrevanja itd. S temi postopki niso začeli prej, ker če nimaš nepovratnih 
sredstev, nimaš niti dovolj lastnih sredstev, da bi financiral takšno projektno dokumentacijo, saj gre za izjemno 
velike vložke in bi morali vse ostale investicije in tudi razne podpore društvom in organizacijam prekiniti, da bi 
izvajali takšno projektno dokumentacijo. Pa tudi pogoji in kriteriji se vseskozi spreminjajo, zato bi obstajala 
velika verjetnost, da bi morali potem projektno dokumentacijo spreminjati, kar bi povzročilo dodatne stroške. 
Industrijsko-tehnološki inkubator SAŠA je v letu 2024 vreden 4,6 milijona EUR, za obnovo toplotnih postaj s 
sekundarnim omrežjem, skupna vrednost 9,3 milijona EUR, bodo v letu 2024 namenili 2,3 milijona EUR, za 
obnovo vročevodov bodo v letu 2024 namenili 3,8 milijona EUR in za izgradnjo 1. obnovljivega vira energije 
424.000 EUR. Center prihodnosti je verjetno eden najzahtevnejših projektov. Gre za prenovo Stare elektrarne, 
kjer bodo v letošnjem letu namenjali veliko pozornosti projektni dokumentaciji, namenjajo pa 1,3 milijona EUR 
sredstev. Postopki bodo vsak čas stekli, čakajo pa tudi na razpise države, da bodo pridobili potem ustrezne 
sklepe in da bodo operacije lahko tudi uradno izvedli. Glede PC Pesje je dejal, da gre za 1. fazo, za kar v letu 
2024 načrtujejo okoli pol milijona EUR, predvsem za odkup zemljišč in da pripravijo vloge in dokumentacijo za 
razpis. Dozidava CVIU je projekt, ki se je že začel, v naslednjem letu ga bodo zaključili, skupaj bodo namenili 
2,2 milijona EUR sredstev. Odločili so se tudi, da bodo ponovno skušali kandidirati na razpisu za šport, želijo 
namreč prenoviti tribune ter zgraditi garderobe in sanitarije na mestnem stadionu. Prireditveni oder in prostor 
na Graški Gori je projekt, ki ima gradbeno dovoljenje, ki v letu 2024 poteče. Računajo, da bi kandidirali na 
kakšnem razpisu. Nadaljujejo tudi s kanalizacijskim sistemom MKČN Vinska Gora, 1. fazo so v teh dneh 
zaključili, v naslednjem letu pa bi s tem projektom nadaljevali, slabih 400.000 EUR sredstev še imajo za ta 
namen. Glede ostalih investicij je dejal, da 1,1 milijon EUR namenjajo za odpravo posledic poplav in plazov po 
neurjih, za naložbe v komunalno infrastrukturo imajo sredstva v višini 4,3 milijona EUR, obnova komunalnih 
vodov na Jenkovi cesti 150.000 EUR, kanalizacija Bevče še vedno ostaja, 240.000 EUR, ureditev poti proti 
Rakovi goši, 200.000 EUR, kjer bi potem zasebni investitor tudi imel izpolnjen pogoj za začetek gradnje 
območja, ki je danes res zelo zapuščeno, potem lokalna cesta Paka – Paški Kozjak, 200.000 EUR, ter cesta 
Sopota na Plešivcu, 30.000 EUR. Za vzdrževanje objektov Vrtca Velenje imajo 170.000 EUR, za osnovne šole 
112.000 EUR, za investicijsko vzdrževanje in obnove stanovanj 500.000 EUR, javne el. polnilnice 50.000 EUR, 
optično omrežje 25.000 EUR, podzemne zbiralnice 100.000 EUR, planinski dom na Paškem Kozjaku 50.000 
EUR, dogovorjeni so namreč s planinskim društvom, da bo občina sofinancirala sam projekt. Za projektno 
dokumentacijo za ploščad Edvarda Kardelja in za Stantetovo namenjajo 50.000 EUR, gre za zahteven projekt, 
ki bo vreden okoli 8 milijonov EUR, sredstva pa bodo črpali iz CTNja itd. Ohranjajo pa še vedno 
subvencioniranje komunalnega prispevka za mlade, ohranjajo subvencije stanovanjskih kreditov za mlade in 
pa subvencije najemnin stanovanj. Prav tako bodo približno 850.000 EUR namenili za sofinanciranje različnih 
dejavnosti, torej športna, kulturna društva, društva upokojencev, mladinska društva itd. Ohranjajo tudi socialno 
košarico v višini 1,7 milijona EUR in seveda tudi sofinanciranje delovanja mestnih četrti in krajevnih skupnosti, 
245.000 EUR. Glede zadolževanja je dejal, da bi se v prihodnjem letu zadolžili za 6 milijonov EUR, odplačilo 
dolga bi se zgodilo v višini 2,6 milijona EUR, kar pomeni, da bi se za skoraj 29 milijonov EUR v letu 2024 
dodatno zadolžili in neto zadolžili v višini 3,3 milijona EUR. Za konec je dejal, da imajo danes na mizi osnutek 



in odprti so za pobude, predloge in vprašanja, ki jih bodo do predloga preučili in jih umestili v sam proračun, če 
bo to mogoče. 
 
Član sveta Franci LENART je dejal, da danes sprejemajo zgodovinski proračun, kar je pohvalno, se je pa 
treba zavedati, da smo v fazi prestrukturiranja regije in izstopa iz premoga in da so sredstva, ki so nam in nam 
bodo na voljo, enormna za naše okolje, zato se moramo do teh sredstev obnašati odgovorno, tako pri porabi 
kot pri načrtovanju. V svetniški skupini Gibanja Svoboda podpirajo proračunska prizadevanja za omenjene 
projekte, imajo pa 3 predloge. Prvi predlog je projekt pridobivanja digitalnih kompetenc za starostnike, to sodi 
pod Urad za družbene dejavnosti, in sicer ocenjujejo, da bi bilo potrebno v proračun umestiti projekt za 
starostnike, saj si zaslužijo programe, ki jim omogočajo večjo digitalno vključenost. Zavedajo se, da se pojavlja 
vedno večja diferenciacija med digitalno pismenimi in digitalno nepismenimi, ne samo pri starostnikih, ampak 
tudi pri mlajših, še posebej pa se kaže potreba po tovrstnih znanjih pri starostnikih. Obstajajo skupine, ki niso 
vešče niti osnovnih uporab digitalnih medijev. Ne gre pa samo za socialno vključenost in mentalno aktivnost 
starostnikov, ampak se moramo zavedati tudi, da če digitalno izobrazimo starostnike, jim bo to omogočilo lažjo 
dostopnost do zdravstvenih storitev, do e-uprave ter tudi do socialnih omrežij. Drugi projekt, ki ga predlagajo, 
je uvedba participativnega proračuna. V letu 2015 je RS sprejela zakonodajo, ki omogoča, da se participativni 
proračuni umeščajo v lokalne skupnosti kot oblika neposrednega odločanja občank in občanov pri oblikovanju 
proračunske porabe, kot tudi pri projektih, ki naj bi bili vključeni v namensko porabo. Participativni proračun 
povečuje učinkovitost porabe sredstev, vpliva na enakomeren razvoj znotraj občine, zmanjšuje socialne 
razlike, poveča pa tudi zaupanje v demokratične postopke in izboljšuje odnose v skupnosti. Preko 20 občin v 
Sloveniji je že vključenih v proces participativnega proračuna. Njihove izkušnje so pozitivne, postopek pa je 
tak, da se v občinskem proračunu zagotovi med 0,5% in 1% proračunskih sredstev, ki se pozneje dajo na 
razpolago občankam in občanom, ki izberejo projekte, ki imajo prioriteto v njihovem lokalnem okolju. Komisija 
potem pregleda projekte in izvede analizo, ali so ti predlogi izvedljivi. Omeji se vrednost teh projektov, potem 
pa se izvede v lokalni skupnosti tudi glasovanje o teh projektih. Nosilec tega projekta je seveda občinski svet, 
predvidevajo pa okoli 50.000 EUR za njegovo izvedbo. Pri tretjem projektu pa gre za projekt Rudarsko mesto 
oziroma Velenje underground. Želijo, da se ta projekt umesti v načrt razvojnih projektov, nosilec pa je Urad za 
družbene dejavnosti. Dejal je, da je muzej premogovništva pred fazo reorganizacije in muzejsko dejavnost je 
treba ohraniti in poskrbeti za ustrezno poslovno okolje za njegovo delovanje. Premogovnik Velenje je družbeno 
aktivno podjetje, vendar ugotavljajo, da muzejska dejavnost ni njegova primarna dejavnost. Danes so tukaj 
pred točko, ko se lahko PV odloči in celo izloči muzejsko dejavnost oziroma muzej celo ukine. Takrat lahko 
ostanemo brez temeljnega nosilca rudarske kulturne dediščine, kar pa bo po letu 2033 pomembno, ker bo 
ohranjalo spomin na rudarsko dejavnost v Šaleški dolini. Zato predlagajo, da se izvede razvojni načrt, v 
katerem se opredeli tehnično in kulturno dediščino in pa da se pravočasno rezervira območje starega jaška še 
z drugimi objekti za oblikovanje prostorske in historične entitete. Celotni prostor bi se nadgradil tudi v 
festivalskem smislu, razstavnem smislu, v smislu animacij za otroke, z digitalizacijo, z gostinsko ponudbo itd. 
Ocenjujejo, da bi lahko v 3 letih prišli do dovolj dobrih nastavkov za oblikovanje te zgodbe, v vsakem primeru 
pa bo lokalna skupnost tista, ki je dolžna ohranjati kulturno dediščino v lokalnem okolju, k sodelovanju pa bo 
potrebno privabiti zavode s področja turizma, muzejske dejavnosti, ne moremo pa seveda brez Premogovnika 
Velenje, je pa danes vsekakor čas, da o tem razmišljajo, da jih ne bi čas povozil in bi bili čez nekaj let potem 
postavljeni pred dejstvo, da nam jašek Škale s podzemnim in muzejskim delom pravzaprav ni več dosegljiv.  
 
Članica sveta Aleksandra VASILJEVIĆ je dejala, da se nahajajo na zgodovinskem mejniku za Velenje. 
Odločajo o novi podobi Velenja, ne le infrastrukturno, ampak tudi miselno. Pohvalila je župana, ker ve, koliko 
napora je vložil pri pogajanjih za povprečnino, ki pomeni enega od večjih prihodkov za MOV. Priča smo višanju 
cen energentov, zgodila se je tudi inflacija, ampak je osnutek proračuna pripravljen tako, da zajema prav vse 
sfere družbenega življenja in skrbi tudi za razvoj Velenja. Na eni strani imamo večanje zakonskih nalog MOV s 
strani države, po drugi strani pa še vedno ohranjamo standard, ki ga imamo v Velenju že dolga leta. Skoraj 
polovica proračuna je namenjena za investicije, ki so nujno potrebne za prihodnost in razvoj Velenja. Kljub 
21% več za investicije v primerjavi z lanskim letom, pa na drugi strani ohranjamo socialno košarico. Ravno 
zaradi tega bo svetniška skupina SD podprla osnutek tega proračuna. Zavedajo pa se, da je potrebno postaviti 
prioritete za razvoj našega mesta, saj gre za zgodovinski mejnik v MOV, zato je izrekla čestitke in pohvale 
strokovnim službam, ki so pripravile takšen proračun, brez da bi se v preveliki meri zažiral v socialno košarico. 
Ta osnutek bodo torej zagotovo podprli.  
 
Član sveta Franc VEDENIK je dejal, da podpira pobudo svetnika Lenarta oziroma pobudo svetniške skupine 
Gibanja Svoboda glede digitalizacije. Dejal je, da Društvo upokojencev Velenje skupaj z Novusom in Univerzo 
za 3. življenjsko obdobje izvaja projekt Digitalni fitnes dolgožive družbe, ki je bil pridobljen na razpisu 
Ministrstva za javno upravo. Ta projekt sedaj teče že drugo leto in bo z januarjem zaključen. Izvedenih je bilo 
80 delavnic po Sloveniji, udeležilo se jih je približno 900 uporabnikov, izdelan pa je bil tudi metodološki 



priročnik, predvsem za pametne telefone. Poleg tega je DU Velenje izvedlo 6 delavnic za delo z računalniki in 
6 delavnic za rokovanje s pametnimi telefoni, in sicer s povprečno 10 do 12 udeleženci na delavnico. V ta 
namen so tudi priskrbeli 60 računalnikov, ki so jih razdelili ljudem in izvedli osnovno izobraževanje. Interes je 
torej velik, zato podpira ta projekt, potrebno pa je dogovoriti višino sredstev, ki bi bila potrebna za izvedbo tega 
projekta. Nato je izrazil zadovoljstvo glede dviga sredstev za delovanje društev upokojencev, čeprav bi za 
izvajanje programov potrebovali še več sredstev, je pa za začetek to spodbudno, se bodo pa kasneje verjetno 
pogovarjali, kaj še lahko naredijo. Nato je izpostavil problem DU Velenje, ki šteje okoli 1500 članov in je 
društvo z jasno vizijo in strategijo razvoja. Od leta 2020 ima društvo status društva v javnem interesu na 
področju sociale ter status humanitarne organizacije. Nato je izpostavil 3 večje projekte, ki trenutno tečejo, in 
sicer že leto in pol deluje Dnevni center aktivnosti, ki je namenjen vsem občanom in občankam. Izvajajo projekt 
zgodnjega odkrivanja demence, za katerega si želijo, da bi postal nacionalni program, ter program Di-FIT. 
Imajo pa 2 problema, in sicer društvo samo pokriva vse obratovalne stroške, ki jih je za približno 8.000 EUR 
letno in so s tem v neenakopravnem položaju z ostalimi društvi, ki imajo brezplačne najeme prostorov in so 
brez stroškov obratovanja. Ti obratovalni stroški za njih pomenijo več kot polovico članarine oziroma bistveno 
več, kot dobijo iz sistemskega financiranja s strani MOV. Drugi problem pa je status omenjenega Dnevnega 
centra aktivnosti. S februarjem poteče pogodba o zaposlitvi vodji dnevnega centra. To so sedaj pokrivali z 
razpisom Ministrstva za javno upravo. Ta pogodba sedaj poteče in če ne zagotovijo dodatnih virov za 
zaposlitev, se postavlja pod vprašaj nadaljnje delovanje tega centra, morda celo njegova ukinitev, kar bi bila 
izredna škoda. Podal je predlog, da bi v proračunu zagotovili vsaj 50% sredstev za pokrivanje obratovalnih 
stroškov in pa da bi zagotovili okoli 30.000 EUR za delovanje Dnevnega centra aktivnosti. Zakonodaja 
dopušča neposredno financiranje iz proračuna, če pa se primerjajo z drugimi društvi, kot je recimo Univerza za 
3. življenjsko obdobje, pa ta dobi 18.000 EUR in brezplačno uporabo prostorov, zato so postavljeni v 
neenakopraven položaj s primerljivim društvom, ki pokriva isto ciljno skupino kot oni. Upravičeno pričakujejo, 
da jim lokalna skupnost prizna status društva v javnem interesu, ki ga morajo kar redno potrjevati na državnem 
nivoju. Nato je podal še predlog glede KS Podkraj, in sicer tam nimajo ustreznih prostorov za delovanje 
krajevne skupnosti. Imajo zemljišče, imajo gradbeno dovoljenje za gradnjo doma, vendar je ta investicija 
previsoka in tudi neracionalna, zato krajani predlagajo, da se spremenijo načrti in se gre v cenejšo izvedbo 
doma in da se torej potem na osnovi novih načrtov pridobi tudi novo gradbeno dovoljenje. Ta problem in 
obljube se vlečejo še iz časa županovanja gospoda Srečka Meha in krajani so sedaj že nestrpni. Predlagal je, 
da se v proračunu za naslednje leto zagotovijo sredstva za spremembo načrtov in pa za pridobitev novega 
gradbenega dovoljenja.  
 
Član sveta dr. Franc ŽERDIN je dejal, da podpira osnutek proračuna, čeprav je rekordno visok. Na 
prihodkovni strani vidi dve največji tveganji, in sicer je eno prodaja zemljišč in neopredmetenih sredstev v višini 
3,5 milijona EUR, ter drugo prejeta sredstva iz državnega proračuna iz sredstev proračuna EU in drugih držav 
v višini skoraj 12 milijonov EUR. Tveganja se mu ne zdijo visoka zaradi lastnih strokovnjakov, saj so ti 
sposobni in znajo opravljati svoje delo, bolj mu je odprt problem ministrstev v državi Sloveniji, ki morajo tudi 
opraviti svoje delo. Na odhodkovni strani pa izstopajo investicijski odhodki v višini 27 milijonov EUR ter 
novogradnje, rekonstrukcije in adaptacije v višini 15,5 milijonov EUR. Tu je enaka dilema kot na prihodkovni 
strani. Veseli pa ga, da so rezerve oblikovane skoraj v višini predhodnega leta, vendar ugotavlja, da bomo za 
izgradnjo toplovodnega omrežja naslednje leto spet porabili rekordno visoko številko, in sicer 6 milijonov EUR. 
Dobro pa je, da so v večini investicije namenjene realizaciji projektov, ki so močno povezani s 
prestrukturiranjem regije. To je nujno in dodatna zadolžitev v višini 6 milijonov EUR se mu zdi upravičena. V 
okviru tega proračuna pa pogreša nekaj več informacij o načrtovani stanovanjski gradnji, je pa prepričan, da 
bodo za leto 2025 in 2026 o tem področju lahko govorili veliko bolj pogumno. Na koncu je predlagal dodatno 
pozicijo v Uradu za družbene dejavnosti, in sicer z naslovom Izvedba predinformativnega dne za devetošolce 
vseh šol v SAŠA regiji in za maturante ŠCVja. Gre za vsakoletno aktivnost, ki bi jo začeli z naslednjim letom na 
novo uvajati. Zdi se mu pomembna, saj bi tako mlade seznanili s poklici, kjer delavcev najbolj primanjkuje v 
SAŠA regiji in da jih tako spodbudijo, da v tej regiji ostanejo in uresničujejo poklicne ambicije.  
 
Članica sveta Anita LEMEŽ KLJAJIĆ je podala predlog glede izgradnje novega vrtca v KS Škale - Hrastovec. 
Vedno zagovarjajo ohranjanje vzgojno-izobraževalnih ustanov v primestju. Ker sama prihaja s podeželja, še 
bolj razume mlade družine, ki rešujejo vprašanja glede varstva otrok in glede izvedbe same logistike otrok do 
vrtcev. Obnova sedanjega objekta ne zadostuje, potrebna je nova gradnja. Župan je že prej omenil, da tečejo 
postopki za spremembo prostorskega akta za območje Škal in njen predlog je, da če občinska uprava 
pričakuje, da se bodo ti postopki sprememb OPNja v naslednjem letu zaključili, da se rezervira nekaj sredstev 
za začetek projektiranja novega vrtca.  
 
Član sveta Nik LEMEŽ je dejal, da gre pri tem osnutku za res obsežen in kompleksen dokument, za katerega 
verjame, da so ga pripravljalci pripravili strokovno in dobro. Še posebej ga veseli, da kljub vsem podražitvam, 



ki smo jim priča v zadnjem obdobju, sredstva namenjena športu, kulturi, turizmu, sociali in drugim programom 
ne padajo, ravno nasprotno. S predvidenimi sredstvi nameravajo na različnih področjih še naprej izvajati 
programe in projekte, ki so bistvenega pomena za družbo. Nato je podal 2 pobudi, in sicer najprej, da se je 
potrebno zavedati, da se šport in rekreacija ne izvajata le v mestu, kjer za športne površine dobro skrbi JZ 
Rdeča dvorana. Veliko rekreativnih programov se izvaja tudi na igriščih, ki jih imajo v upravljanju krajevne 
skupnosti. Pomembno pa je, da so pogoji na teh igriščih optimalni. Na teh športnih površinah je nujno potrebno 
zagotoviti razsvetljavo, kar pa je v nekaterih krajevnih skupnostih velika težava zaradi dotrajanosti razsvetljave. 
Podal je pobudo, da se v proračunu zagotovijo dodatna sredstva za obnovo razsvetljave na športnih igriščih v 
krajevnih skupnostih, kot so Vinska Gora, Pesje, Cirkovce in druge. Z obnovljeno razsvetljavo bodo hkrati 
dosegli tudi pozitivne učinke na okolje in seveda zmanjšanje stroškov energije. Podal je tudi pobudo, da se v 
sklopu te obnove sofinancira tudi morebitna druga pomanjkljiva oprema. Na koncu je izpostavil projekt 
Naučimo se smučati, za katerega se ponovno zagotavljajo finančna sredstva. Gre za projekt, ki je zelo lepo 
sprejet in predstavlja enega izmed boljših v slovenskem prostoru. Postavil pa je vprašanje, ali so v okviru 
financiranja tega projekta zagotovljeni tudi avtobusni prevozi, saj bi v nasprotnem primeru ta strošek morali 
prevzeti starši. V kolikor niso, je prosil, da še enkrat preučijo možnost, da se zagotovijo dodatna finančna 
sredstva, ki bi pokrila tudi avtobusni prevoz.  
 
Članica sveta Veronika JUVAN je dejala, da so slišali, da bo na sedanjem območju centra za brezdomne 
poslovna cona. Zanima jo, kam se torej seli center. Če je nov prostor že zagotovljen, potem upa, da ima nov 
objekt boljše pogoje kot ta sedaj. Nato je dejala, da je 1,7 milijona EUR za socialno košarico pohvalno, zanima 
pa jo, ali je v ta znesek zajet tudi energetski toplotni dodatek. Na koncu je predlagala odkup zemljišča pod 
pokopališčem Škale. O tem zemljišču je že spraševala nekaj sej nazaj. S 5. 10. letos se je sprostila možnost 
odkupa zemljišča, kar bi bilo smiselno urediti, da ne bo več slabe volje ob pogrebih in praznikih. KP Velenje je 
o tem že obveščeno, s tem pa bi rešili težavo, ki se vleče že precej časa. Na koncu je dejala, da bo osnutek 
proračuna podprla.  
 
Član sveta Jožef OGRAJENŠEK je dejal, da je proračun zelo obširen in investicijsko dobro naravnan. Kot 
dolgoletni predsednik KS Vinska Gora je veliko sodeloval z ostalimi krajevnimi skupnostmi in mestnimi četrtmi. 
Marsikje se pojavljajo težave pri urejanju ali izgradnji domov krajevnih skpnosti, o čemer je govoril že svetnik 
Vedenik. Krajevne skupnosti morajo biti nek zgled krajanom, šele potem lahko oni na krajane dajejo neke 
pobude za urejanje okolice. Prosil je, da se v proračun zajame, koliko se bo investiralo v obnovo in pomoč 
domovom krajevnih skupnosti in mestnih četrti. Meni, da bodo pripravljalci zagotovo še našli kakšna dodatna 
sredstva za te obnove in potrebe krajevnih skupnosti. Zanima pa ga tudi vodovod Petelinjek. Ve, da se nekaj 
dogaja v tej smeri, ampak nekih konkretnih sredstev za ta projekt, da bi bil v letu 2024 končan, pa ni našel v 
osnutku proračuna. Dejal je, da bo osnutek proračuna podprl.  
 
Član sveta Dražan MRKONJIĆ je dejal, da se veliko sredstev namenja za investicije za potrebe mestnih četrti 
in krajevnih skupnosti, za potrebe Velenjčank in Velenjčanov. Proračun je zelo dobro pripravljen in investicijsko 
naravnan, izpostavil pa je izziv, s katerim se v KS Gorica srečujejo že nekaj let. Prizadevajo si za čim bolj 
varno domače okolje, zato postavljajo talne ovire, prometne znake in radarje, gradijo pločnike, vendar je v 
MOV še kar nekaj nevarnih poti, ki jih je potrebno urediti. Ena takih je med Cesto III in Cesto IV v KS Gorica, 
gre za pot, ki vodi od Goriške ceste proti trgovskemu centru Velenjka. Tam, kjer ni pločnika, so pešci zelo 
izpostavljeni in pot je izredno nevarna. To cesto uporabljajo otroci, mamice z vozički, starejši ljudje, mladina in 
drugi. Podal je pobudo, da se v naslednjem letu pričnejo postopki, torej razgovori glede pridobivanja soglasij, 
ter iskanje tehničnih rešitev za postavitev pločnika na tej cesti.  
 
Članica sveta Tjaša ODERLAP je dejal, da sama prihaja iz obrobja mesta in že kar nekaj časa polaga 
pozornost na vstop in izstop otrok iz šolskega avtobusa. Opaža, da otroci vstopajo in izstopajo neposredno iz 
cestišč, kjer ni urejenih avtobusnih postajališč. Nemogoče je seveda, da bi na vseh teh odsekih gradili 
avtobusna postajališča, bi bilo pa smiselno tam postaviti prometne znake, ki bi udeležence v prometu 
opozarjali na to, da tam stoji avtobus ali kombi, ki pobira šoloobvezne otroke. Meni, da moramo najmlajšim 
zagotoviti največjo možno varnost, zato je predlagala, da se tudi to vključi v proračun.  
 
Član sveta Ivan PLANINC je podal pobudo, da se v proračun vključijo neka sredstva za začetek izgradnje 
rondoja pri Eurospinu, čeprav ve, da je to državna cesta. Nato se je zahvalil za to, da je v proračunu višji 
znesek za pomoč starejšim. Verjame, da bodo ta sredstva dobro izkoriščena.  
 
Članica sveta mag. Alenka GORTAN je dejala, da je osnutek proračuna dobro zastavljen in ga bodo v njihovi 
svetniški skupini podprli. Nato je podala pobudo za izgradnjo pločnika v Šentilju od gasilskega doma naprej. 
Gre za varnost, saj je cesta nevarna in ozka. Izgradnja pločnika bi bila zelo na mestu.  



Župan Peter DERMOL je dejal, da bodo vse pobude skrbno proučili skupaj s strokovnimi službami, podali vse 
relevantne odgovore ter smiselno upoštevali, kar je bilo predlagano na seji.  
 
Prisotnih je bilo 31 članov sveta. 
15. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Osnutku Odloka o proračunu Mestne občine Velenje za leto 2024. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Osnutek Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje VE1/057 – Stara vas 

(OPPN_03) 
 

Obrazložitev osnutka je podala mag. Branka GRADIŠNIK. 
 
Član sveta Janez MELANŠEK je dejal, da so na 6. seji Odbora za okolje in prostor obravnavali ta OPPN. 
Člani odbora so postavili kar nekaj vprašanj in so tudi dobili konkretne odgovore. Na odboru je bilo soglasno 
potrjeno, da gre osnutek odloka na sejo Sveta MOV. Pripravljalci odloka so namreč upoštevali vsa mnenja in 
pripombe krajanov, prav tako tudi vsa izhodišča, ki jih je dala strokovna služba občine.  
 
Član sveta Bojan VOH je dejal, da gre za prostor, kjer se sedaj nahajajo rastlinjaki Vrtnarije Velenje, sedež 
podjetja za razgradnjo avtomobilov Karbon, objekt KS s stanovanjskimi objekti ter javni parkirni prostori. 
Prostor se nahaja znotraj mestnega območja Velenja na nekoč degradiranem območju, zato je potrebno 
pristopiti k revitalizaciji le-tega. Že v preteklosti je imela MOV načrte s pozidavo tega področja in morda se 
spomnijo, da so želeli v ta del umestiti drugi dom za varstvo odraslih. Vrtnarija bi se prestavila ob Škalsko 
jezero, za ogrevanje rastlinjakov pa bi lahko uporabili energijo, ki nastaja pri izgorevanju na sami deponiji 
odpadkov. Prostor bi bil za gradnjo doma več kot primeren, saj je v bližini Sončnega parka, kjer bi starostniki 
lahko preživljali čas v naravi. Vendar pa se to na žalost ni zgodilo, saj evropskih sredstev za takšen projekt ni 
bilo na razpolago, prav tako ni bilo takrat posluha za tako gradnjo na samem ministrstvu. Sedaj pa poteka 
rekonstrukcija, izgradnja novega, starega doma, ki se počasi približuje zaključni fazi. Zato v svetniški skupini 
SD toliko bolj pozdravljajo tokrat predstavljen osnutek odloka, saj je v prostorski načrt umeščenih 7 
stanovanjskih stolpičev, kjer bodo zastopana stanovanja za starejše, invalide, za mlade družine, pa tudi 
stanovanja za trg. Celotna soseska bo pridobila tudi nekaj manjših lokalov za mirno obrtno dejavnost, prostor 
za telovadbo in druženje itd. Predvideva se odstranitev sedanjih javnih parkirišč ter izgradnja nove garažne 
hiše. Veseli jih tudi, da je predviden zelen pas ob Kidričevi cesti, ki bo navezava na sam Sončni park. O 
revitalizaciji tega področja je svetniška skupina SD prvič spregovorila s krajani Stare vasi lani na koaliciji z 
občani. Krajani so že takrat izrazili veliko podporo tej zasnovi pozidave, njihova želja pa je bila samo, da se v 
spalno naselje ne naseli prevelikih in preglasnih lokalov oziroma storitvenih dejavnosti, ki bi motile prebivalce 
te soseske. Izrazili so tudi željo, da bi spodnje etaže stolpičev bile namenjene izključno starejši populaciji in 
invalidnim osebam, ostali del pa bi bil namenjen mladim družinam. Te želje in priporočila seveda ostajajo tudi 
sedaj in svetniška skupina SD, ki bo ta osnutek odloka podprla, se tem željam pridružuje. Sam osnutek je bil 
javno razgrnjen med 4. 7. in 4. 8., javna obravnava pa je bila izvedena 26. 7. v tej sejni dvorani. V času javne 
razgrnitve in obravnave so bile podane določene pripombe na sam osnutek, kar pa je uprava MOV 11. 9. tudi 
preučila in sprejela nekatera stališča in jih vnesla v sam osnutek predloga. Svetniška skupina SD bo torej ta 
osnutek odloka podprla, podprli pa bodo tudi prekvalifikacijo osnutka v predlog.  
 
Članica sveta Irena POLJANŠEK SIVKA je dejala, da prihaja iz Stare vasi, kjer živi že od leta 1976. V tem 
času se v to prijetno sosesko ni kaj veliko posegalo, zato je življenje teklo umirjeno. Ni torej čudno, da se 
zaiskrijo mnenja, ko se načrtujejo posegi v okolje, kjer je bilo življenje rutinirano in mirno. Dejala je, da je njej 
osebno ta projekt zelo všeč, ker bo omogočal tistim, ki bodo bivali v teh novih stanovanjih res prijetno življenje, 
hkrati pa ne bo bistveno posegal v življenje tistih, ki tam že živijo. Zelo je vesela, da so stališča, mnenja in 
pobude njenih sokrajanov upoštevane, predvsem v smislu priklopa ceste do novih objektov, ker je obstajala 
velika bojazen, da bo cesta pod parkom postala tranzitna cesta. Tam je namreč veliko mladeži in še je bo, zato 
je upravičen strah, da bi torej cesta postala preveč prometna. Dejala je še enkrat, da ta projekt podpira.  



Prisotnih je bilo 32 članov sveta. 
16. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Osnutku Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za 
območje VE1/057 – Stara vas (OPPN_03). 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
Ker na osnutek odloka ni bilo podanih bistvenih pripomb, je župan Peter DERMOL predlagal, da se osnutek 
odloka prekvalificira v predlog. 
 
 
Prisotnih je bilo 32 članov sveta. 
17. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu, da se Osnutek Odloka o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za območje VE1/057 – Stara vas (OPPN_03) prekvalificira v predlog.  
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
Prisotnih je bilo 32 članov sveta. 
18. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za 
območje VE1/057 – Stara vas (OPPN_03). 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da bo naslednja seja predvidoma 19. 12. 2023.  
 
 
 
Seja se je zaključila ob 10.50.  

 
 
 
Pripravila: 
Petra Cerjak, univ. dipl. rus. in slov., l.r. 
 

Župan Mestne občine Velenje 
Peter Dermol, l.r. 


